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PROTOKÓŁ Nr XXIX/2012 
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 

w dniu 9 października 2012 roku 
 

Sesja odbył się w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz. 1500 – 1730 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
Otwarcia XXIX Sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dokonała Przewodnicząca Rady 
Miejskiej Pani Maria Lipka-Stępniewska. Powitała radnych oraz gości zaproszonych, po 
czym stwierdziła na podstawie listy obecności wystarczającą liczbę radnych do 
podejmowania prawomocnych uchwał. Na sesji obecnych było 14 radnych. Radni nieobecni: 
Marta Baryłka. 
Lista obecności radnych oraz gości załączona została do protokołu. 
Wśród gości obecni byli: 
Henryk Karcz i Lech Jaros - Radni Powiatu Zawierciańskiego  
Burmistrz,  Sekretarz i Skarbnik Miasta i Gminy Ogrodzieniec oraz Sołtysi Gminy 
Ogrodzieniec. 
 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
Burmistrz Miasta i Gminy Pan Andrzej Mikulskie wniósł o poszerzenie porządku obrad o 
dodatkową uchwałę w sprawie zatwierdzenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu 
Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad wraz z proponowaną przez Burmistrza 
dodatkowa uchwałą został przyjęty przez radnych bez uwag . Dodatkowa uchwała została 
wprowadzona do porządku obrad jako pkt. 8  
Porządek obrad został przyjęty przez radnych jednogłośnie. Głosowało 13 radnych.  
 
Porządek obrad przedstawiał się następująco 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał.  
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Ogrodzieńcu.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Ogrodzieniec na obwody głosowania i 

ustalenia ich numerów, granic i siedzib obwodowych komisji wyborczych. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu przyznawania pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym uczniom będącym mieszkańcami Miasta i Gminy Ogrodzieniec 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Gospodarki komunalnej w Ogrodzieńcu. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego Nr 13 w 

budynku komunalnym nr 4 oraz udziałów w częściach wspólnych tego budynku wraz z 
oddaniem w użytkowanie wieczyste działki nr 3030/7 o pow. 1347 m kw. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży pożarnej w 
Ogrodzieńcu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy Powiatowej 
Państwowej Straży Pożarnej w Zawierciu z przeznaczeniem na pokrycie wydatków 
inwestycyjnych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Miasta i Gminy 
Ogrodzieniec dla Gminy Żarnowiec poszkodowanej w wyniku przejścia trąby powietrznej 
w dniu 7 sierpnia 2012r. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach w budżecie Gminy Ogrodzieniec  
na 2012 r.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ogrodzieniec na lata 2012-2022 

15. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  
16. Wnioski i oświadczenia.  
17. Zamkniecie obrad. 

 

Ad. 3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Protokół z sesji Rady nr XXVIII/2012 z dnia 11 września 2012 roku został przyjęty przez 
radnych bez uwag, jednogłośnie. Za przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych. 
 
Ad. 4 
Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał.  
 
30 sierpnia w UMiG zostało podpisane porozumienie o współpracy pomiędzy Wyższą Szkołą 
Biznesu w Dąbrowie Górniczej a Gminą Ogrodzieniec w zakresie wspólnych przedsięwzięć 
naukowo-dydaktycznych, promocyjnych, badawczo-rozwojowych, opracowywania nowych 
rozwiązań gospodarczych oraz wzajemnym wykorzystywaniu osiągnięć i doświadczeń obu 
stron. W ramach porozumienia będzie m.in. realizowany cykl seminariów dla słuchaczy 
Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Ogrodzieńcu. 

30 sierpnia odbyło się spotkanie z mieszkańcami Giebła Kolonii, na którym omawiane były 
bieżące problemy sołectwa i fundusz sołecki na rok 2013. 

31 sierpnia w Kancelarii Notarialnej w Zawierciu został podpisany akt dotyczący zamiany 
gruntów gminnych i osób fizycznych z przeznaczeniem na budowę drogi przy ul. 
Słowackiego (za blokami). 

2 września odbyło się zebranie sołeckie w Mokrusie w sprawie funduszu sołeckiego na rok 
2013. 

3 września podpisano umowę na budowę chodnika przy DW 790 w Gieble Kolonii. W 
wyniku przetargu na wykonawcę została wybrana firma Usługi Remontowo-Budowlane z 
Zawiercia. Wartość inwestycji ok. 890 tys. zł. 
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8 września w Żarnowcu odbyły się Powiatowe Zawody Sportowo-Pożarnicze, w których 
Gminę Ogrodzieniec reprezentowała OSP Ryczów Kolonia. W zawodach wzięło udział 15 
drużyn (11 męskich, 4 kobiece). Poziom zawodów był w tym roku wyjątkowo wysoki, a 
drużyny były bardzo dobrze przygotowane. Zwyciężyła drużyna z OSP Wierbka, nasi 
druhowie zajęli 7 miejsce. 

9 września w Kroczycach odbyły się Dożynki Powiatowe organizowane przez Powiat 
Zawierciański, Gminę Kroczyce i Śląską Izbę Rolniczą. Wieniec dożynkowy z Gminy 
Ogrodzieniec przygotowały gospodynie z KGW Ryczów.  

17 września z powodu rezygnacji gmin powiatu zawierciańskiego z udziału w projekcie pn. 
„Rozwój społeczeństwa informacyjnego w Zagłębiu Dąbrowskim – Powiat Zawierciański” 
(dot. budowy szerokopasmowego internetu w powiecie ) nastąpiło rozwiązania umowy w tej 
sprawie zawartej pomiędzy Starostą Zawierciańskim i Marszałkiem Województwa Śląskiego. 
Pojawiły się już firmy oferujące udostępnienie usług droga radiową. Rynek usług 
internetowych rozwija się bardzo szybko i prawdopodobnie cos innego uda się zorganizować 
w zamian. 
 
18 września w Mikołowie odbyło się spotkanie gmin Subregionu Centralnego (obszar ponad 
80 gmin z centralnej części woj. śląskiego, dla które-go przydzielone są środki europejskie na 
tzw. poza-konkursowy tryb wyboru wniosków). Na spotkaniu omawiany był przyszły okres 
programowania 2014-2020. 

18 września w Ryczowie Kolonii odbyło się zebranie w sprawie funduszu sołeckiego na rok 
2013. 

21 września Burmistrz uczestniczył w uroczystej inauguracji pierwszego w Polsce rurociągu, 
którym przesyłany jest tlen z Dąbrowy Górniczej do huty CMC Zawiercie. Rurociąg 
skonstruowany został z wysokiej jakości rur stalowych, a jego całkowita długość wynosi 
blisko 30 kilometrów. Jest to wydarzenie bezprecedensowe zarówno z punktu widzenia 
gospodarczego, społecznego, jak i ekologicznego. Warta ponad 66 milionów złotych 
inwestycja wykonana przy wsparciu środków z Unii Europejskiej przyczyni się do 
zwiększenie bezpieczeństwa w mieście, bo wyeliminuje z naszych dróg cysterny przewożące 
tlen do huty. 

21 września odbyło się Walne Zgromadzenie GS SCH w Ogrodzieńcu. Omawiane były 
bieżące sprawy Spółdzielni oraz kwestie dot. problemów z zakończeniem procesu 
uwłaszczenia gruntów na których GS prowadzi działalność. Burmistrz wyjaśnił na czym 
polega problem – chodzi o ustawę uwłaszczeniową i komunalizacje gruntów. Poinformował 
które tereny i sprawy własnościowe nie zostały uregulowane i dlaczego. Zaznaczył 
jednocześnie, że te sprawy i problemy są skutkiem bałaganu i zaniedbań z przeszłości. GS nie 
zadbał wcześniej ( w latach 70 ubiegłego stulecia ) o prawo własność gruntu na którym 
prowadził działalność - takie były bowiem czasy i sytuacja polityczno gospodarcza. Niemniej 
jednak tam gdzie sytuacja prawna była jasna gmina ustanowiła użytkowanie wieczyste, ale 
tam gdzie występują niejasności proces uwłaszczenia nie mógł zostać zakończony. Burmistrz 
dodał też, że wpłynęło pismo GS informujące, że jeśli gmina nie zakończy sprawy 
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uwłaszczenia, to sądownie trzeba będzie te sprawy rozstrzygnąć. Odrębną kwestą są sprawy 
dalszej działalności Spółdzielni - jeśli dalej będzie funkcjonować to ze strony gminy 
oferujemy pomoc i współpracę. Natomiast w przypadku wygaszania działalność - gdyby 
spółdzielnia zbywała swój majątek - gmina zainteresowana będzie biurowcem GS,  bowiem w 
budynku Urzędu MiG nie mamy miejsca, a zadań przybywa i coraz trudniej pracować dlatego 
w przyszłości trzeba rozbudować budynek urzędu lub nabyć dodatkowe lokale na biura. 

26 września w Podzamczu, a 27 września w Żelazku odbyły się zebrania sołeckie, na których 
omówiono bieżące sprawy oraz dyskutowano nad funduszem sołeckim na rok przyszły. 

3 października na Zamku Ogrodzienieckim w Podzamczu odbyło się wyjazdowe posiedzenie 
Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji Sejmiku Województwa Śląskiego, w czasie którego 
radni dyskutowali m.in. o rozwoju turystyki na Jurze oraz potrzebie znalezienia środków 
finansowych na pomoc zabytkom jurajskim. 

Inwestycje:  

Zgodnie z terminem zostały zakończone roboty w budynku Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 
w Ogrodzieńcu, a tym samym cały projekt pn. „Poprawa jakości powietrza w gminie 
Ogrodzieniec poprzez ograniczenie niskiej emisji i kompleksową termomodernizację 
obiektów użyteczności publicznej” dofinansowany ze środków europejskich w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego dla województwa śląskiego. W ramach tej inwestycji 
wykonano termomodernizację oraz remont instalacji grzewczej sześciu obiektów w tym 
czterech szkół ( w Podzamczu, Gieble, Ryczowie i Ogrodzieńcu) oraz Miejsko-Gminnego 
Ośrodka Kultury i Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ogrodzieńcu. 

W zakresie projektu „Zagospodarowanie centrum wsi Ryczów na potrzeby kulturalno-
rekreacyjne - budowa boiska sportowego i placu zabaw oraz odbudowa ryczowskich studni w 
jurajskim stylu” kontynuowane są prace w zakresie zagospodarowania terenu przy boisku 
wielofunkcyjnym. Zakończenie robót zgodnie z zawartą umową ma nastąpić do 30 
października br.  

Zakończono prace w zakresie zadania „Zagospodarowanie centrum wsi Podzamcze na 
potrzeby kulturalno-rekreacyjne „Centrum sportowe przy ul. Szkolnej” – wykonanie 
wielofunkcyjnego boiska wraz z remontem basenu”. 

Trwają prace w zakresie zadania pn. „Budowa chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 790 
od km 28+384 do km 29+795 w miejscowości Giebło Kolonia – etap I.” Zgodnie z zapisami 
umowy realizacja tej inwestycji ma zakończyć się do połowy listopada br. Burmistrz 
nadmienił o problemie z wykonawca - sprawa dotyczy zakresu wykonywanych prac na które 
podpisano umowę . Niebawem zaś ogłoszony zostanie przetarg na wyłonienie wykonawcy 
kolejnego odcinka chodnika w Gieble Kolonii - etap II w ramach zadania „Budowa chodnika 
w ciągu drogi wojewódzkiej nr 790 od km 29+040 do km 29+259 w miejscowości Giebło 
Kolonia”.  

Nadal kontynuowane są prace przy „Remoncie świetlicy wiejskiej w Ryczowie Kolonii wraz 
z zagospodarowaniem terenu w celu stworzenia warunków do kultywowania ludowych 
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tradycji oraz pobudzenia aktywności mieszkańców” dofinansowanym z Europejskiego 
Funduszu Rolnego w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013. 
Zakończenie prac planowane jest na koniec listopada br.  

Przetargi  

Na skutek odwołania złożonego przez jednego z oferentów do Krajowej Izbie Odwoławczej 
wstrzymane zostało podpisanie umowy z wykonawcą wybranym w toku postępowania 
przetargowego na realizacje zadania pn. „Przygotowanie terenów inwestycyjnych w centrum 
Jury Krakowsko-Częstochowskiej” dofinansowanego z Programu Operacyjnego Innowacyjna 
Gospodarka 2007-2013.(dotyczy terenów poprzemysłowych w Cementowni) 

Trwają przygotowania do ogłoszenia przetargu celem wyłonienia wykonawcy zadania pn. 
„Wykonanie terenu rekreacyjnego z wykorzystaniem walorów naturalnych i turystycznych 
Kiełkowic w celu aktywności mieszkańców” dofinansowanego z Europejskiego Funduszu 
Rolnego w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013.  

Ogłoszono przetarg na wykonawcę remontu dróg gminnych w Ogrodzieńcu (dot. remontu ul. 
Sobieskiego oraz ul. Józefów ) 

Ad. 5 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Ogrodzieńcu.  
 
Przewodnicząca Rady odczytała pismo skierowane przez radnego Zbigniewa Fabiańczyka  
z prośbą o podjęcie uchwały pozwalającej na wykreślenie go ze składu osobowego Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu. 
Pismo w tej sprawie w załączeniu do protokołu.  
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta - za jej przyjęciem głosowało 9 radnych, 5 było przeciw. W 
glosowaniu uczestniczyło 14 radnych 
Uchwale nadano Nr XXIX/233/2012 
 
Ad. 6 
Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Ogrodzieniec na obwody głosowania i 
ustalenia ich numerów, granic i siedzib obwodowych komisji wyborczych. 
 
Uzasadnienie merytoryczne do uchwały przedstawił Sekretarz MiG Pan Dariusz Ptaś, który 
między innymi powiedział - zgodnie z nową regulacją dotycząca wyborów - ustawa z dnia 5 
stycznia 2011 r. – Kodeks wyborczy - narzucono konieczność podziału na jednomandatowe 
okręgi wyborcze. Na poprzedniej sesji Rada przyjęła stosowną w tej sprawie uchwałę Nr 
XXVIII/230/2012. Kolejnym etapem jest podział na obwody głosowania i ustalenia ich 
numerów, granic i siedzib obwodowych komisji wyborczych. W tej sprawie zasadniczo nic 
się nie zmieniło poza podstawą prawną. Utrzymany został dotychczasowy podział Gminy 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxix_233_2012.pdf
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Ogrodzieniec na 6 obwodów głosowania, oraz te same granice, numery oraz siedziby 
obwodowych komisji wyborczych. 
Uchwała podlega przekazaniu Wojewodzie Śląskiemu i Komisarzowi Wyborczemu w 
Częstochowie, oraz jako akt prawa miejscowego wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega 
ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Śląskiego. 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXIX/234/2012 
 
Ad. 7 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu przyznawania pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym uczniom będącym mieszkańcami Miasta i Gminy Ogrodzieniec 
 
Sekretarz Miasta i Gminy Pan Dariusz Ptaś referując temat podał - od 1 listopada ulega 
zmianie wysokość dodatku rodzinnego z kwoty 91 zł do kwoty 106 zł, co wymaga 
podniesienia wysokości stypendium szkolnego. Przy dochodzie do 200 zł z 80,00 zł na 90,00 
zł. Przy dochodzie od 200,01 zł do kwoty, o której mowa w art. 8 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 
12 marca 2004r. o pomocy społecznej z 75,00 do 85,00 zł. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXIX/235/2012 
 

Ad. 8 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu 
Gospodarki komunalnej w Ogrodzieńcu. 
 

Burmistrz omówił projekt uchwały miedzy innymi poinformował, że zwiększenie stawki 
dotacji przedmiotowej planowane na okres od października do grudnia 2012 rok dla Zakładu 
Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu dotyczy dopłaty do kosztów bieżącego utrzymania 
dróg gminnych w wysokości 0,54 złotych na 1 m² powierzchni drogi. Dotacja przedmiotowa 
dla ZGK z powodu większego zakresu robót do wykonania.  

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxix_234_2012.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxix_235_2012.pdf
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Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXIX/236/2012 
 
Ad. 9 
Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego Nr 13 w 
budynku komunalnym nr 4 oraz udziałów w częściach wspólnych tego budynku wraz z 
oddaniem w użytkowanie wieczyste działki nr 3030/7 o pow. 1347 m kw. 
 
Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Pan  Dariusz  Ptaś referując  temat  podał -  w  związku  z  uchwałą 
LIII/388/2010 z dnia 29 kwietnia 2010r. Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w sprawie określenia 
warunków udzielenia bonifikaty i wysokości stawek procentowych bonifikaty od ceny 
nabycia lokalu, oraz na wniosek dotychczasowego nabywcy - przygotowano projekt uchwały 
celem przeznaczenia do sprzedaży w drodze bezprzetargowej na rzecz dotychczasowego 
najemcy samodzielnego lokal mieszkalny nr 13 w budynku komunalnym nr 4 przy ul. 
Słowackiego w Ogrodzieńcu. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXIX/237/2012 
 
Ad. 10 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży pożarnej 
w Ogrodzieńcu. 
 
Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza, który wyjaśnił, że propozycja przyznania 
z budżetu gminy dotacji celowej w wysokości 1.800 zł przewidziana jest na zakup wyciągarki 
do lekkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 
Ogrodzieńcu. Natomiast dotacja celowa w wysokości 2.000 zł przewidziana jest na rejestrację 
pojazdu ratowniczo-gaśniczego Ford Transit, na ubezpieczenie oraz zakup paliwa do w/w 
sprzętu dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Ogrodzieńcu. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXIX/238/2012 
 

 
 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxix_236_2012.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxix_237_2012.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxix_238_2012.pdf
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Ad. 11 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Zawierciu z przeznaczeniem na pokrycie 
wydatków inwestycyjnych. 
 
Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza MiG który na wstępie zwrócił uwagę na 
fakt coraz częściej obserwowanych interwencji straży pożarnej w różnego rodzaju akcjach 
ratowniczych, po czym zasygnalizował potrzebę doposażenia straży w specjalistyczny sprzęt 
który będzie służył pomocą mieszkańcom Powiatu w tym mieszkańcom MiG Ogrodzieniec . 
Z budżetu gminy planujemy przekazać środki finansowe poprzez „Fundusz Wsparcia 
Państwowej Straży Pożarnej” w wysokości 30.000 zł na pokrycie wydatków związanych z 
zakupem samochodu lekkiego z funkcją ratownictwa ekologiczno-chemicznego dla Komendy 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Zawierciu. Warunki przekazania środków 
finansowych określi porozumienie zawarte przez Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec z 
Komendantem Powiatowym Państwowej Straży Pożarnej w Zawierciu. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXIX/239/2012 
 
Ad. 12 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Miasta i Gminy 
Ogrodzieniec dla Gminy Żarnowiec poszkodowanej w wyniku przejścia trąby 
powietrznej w dniu 7 sierpnia 2012r. 
 
Sekretarz MiG omawiając projekt przedmiotowej uchwały powiedział - planowane udzielenie 
bezzwrotnej pomocy finansowej w formie dotacji celowej w kwocie 5 000,00 zł przewidziane 
jest dla Gminy Żarnowiec z przeznaczeniem na usuwanie skutków przejścia trąby powietrznej 
w dniu 7 sierpnia 2012. Tryb i terminy przekazania i rozliczenia dotacji celowej określi 
umowa podpisana przez Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec z Wójtem Gminy 
Żarnowiec  
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXIX/240/2012 
 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxix_239_2012.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxix_240_2012.pdf
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Ad. 13 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach w budżecie Gminy Ogrodzieniec  
na 2012 r.  
 
Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza – szczegółowy opis zmian w budżecie o 
których mówił Burmistrz zawarty jest w projekcie uchwały załączonej do protokołu.  
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXIX/241/2012 
 

Ad.14 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ogrodzieniec na lata 2012-2022 
 
Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza – szczegółowy opis proponowanych 
zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ogrodzieniec na lata 2012-2022 patrz jak 
projekt uchwały załączony do protokołu.  
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXIX/242/2012 
 
Ad.15 
Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  
 
Radna Grażyna Gołuchowska – „Mieszkańcy Podzamcza ul. Morusy, proszą o wstawienie 2 
lub 3 słupów elektrycznych na odcinku: od ulicy Morusy do przystanku autobusowego na 
Kol. Giebło. Na tym odcinku ani po jednej stronie nie ma chodnika, ani jednej lampy. W 
porze jesień-zima mieszkańcy muszą chodzić na przystanek w ciemnościach. Jest to droga 
wojewódzka, po której przejeżdża duża ilość pojazdów i może dojść do wypadku. 
Mieszkańcy Podzamcza, turyści proszą o wykonanie zatoczek przy przystankach 
autobusowych w celu bezpieczeństwa”. 

Radny Zbigniew Fabiańczyk – „Panie Burmistrzu proszę o informację w sprawie odnowienia 
ścian wewnętrznych dworku w Gieble, tj. uzupełnienie tynku i malowania. Mieszkańcy 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxix_241_2012.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxix_242_2012.pdf
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informują o nieświecących lampach ulicznych na ul. Krzywej i Częstochowskiej, pomimo 
zgłoszenia awarie nie są usuwane. Mieszkańcy Giebła Kolonii proszą o informacje w sprawie 
budowy chodnika przy drodze wojewódzkiej ”. 

Radny Jerzy Janoska – „ Działając w imieniu mieszkańców Fugasówki i Markowizny, a w 
tym przypadku bezpośrednio w interesie mieszkańców ul. Krótkiej, którzy na piśmie, 
dobrowolnie i bezpłatnie przekazują swoje nieruchomości (poza liną ogrodzenia) na rzecz 
Gminy Ogrodzieniec z przeznaczeniem na drogę lokalną. Informuję p. Burmistrza, Radnych 
MiG, mieszkańców Fugasówki, że podpisy pod przekazaniem w/w nieruchomości złożyli 
wszyscy mieszkańcy ulicy Krótkiej oprócz jednej osoby. Brak podpisu tej osoby blokuje 
staranie się o budowę całej drogi ul. Krótkiej. W imieniu mieszkańców, którzy złożyli 
podpisy z przekazaniem swych nieruchomości na rzecz MiG Ogrodzieniec, proszę p. 
Burmistrza o podjęcie starań związanych z budową nakładki utwardzonej na odcinku 170mb 
przy ul. Krótkiej. Inwestycja – budowa drogi przy ul. Krótkiej, jest zgłoszona przeze mnie do 
Komisji Budżetowej do budżetu na rok 2013.Proszę p. Burmistrza o zgłoszenie do 
odpowiednich służb – PZD w Zawierciu o udrożnienie przepływu cieku wodnego pod ulicą 
Poniatowskiego (skrzyżowanie ul. Poniatowskiego i Stawowej), pod ul. Bzowską (w 
Jeziórku).Proszę o udrożnienie rowu przy posesji p. Tadeusza Tomaja. Proszę o oczyszczenie 
studzienki i kratki kanalizacyjnej przy w/w posesji. Docierają do mnie informacje, że 
niszczeje sztuczna nawierzchnia na Orliku w Ogrodzieńcu. Proszę o interwencję w tej 
sprawie”. 

 

Odpowiedzi Burmistrza:  

 - Na zebraniu sołeckim w Podzamczu mieszkańcy zadecydowali o tym, aby część środków z 
funduszu sołeckiego przeznaczyć na oświetlenie ul. Morusy.  

- Przymierzamy się do wykonania dokumentacji projektowej, bez której nie da się wykonać 
oświetlenia. 

- Zatoczki autobusowe są przewidziane przy projekcie budowy chodnika. Przygotowaliśmy 
zlecenie malowania dworku w Gieble i jeszcze w tym roku chcielibyśmy to wykonać. 

- Sprawę nieświecących lamp ulicznych w Gieble przekażę do ZGK. 

- Chodnik w Gieble Kolonii- zgodnie z podpisaną umową do końca listopada powinien 
zakończyć się pierwszy etap budowy obejmujący ok.450 mb. Ogłosiliśmy jeszcze w tym roku 
przetarg na kolejne 200 mb, termin otwarcia ofert upływa 22 października br. Jeśli uda się 
wyłonić wykonawcę, to łącznie w 2012 roku wykonane zostanie ok.650 mb chodnika. 

- Cieszę się, że jest wola mieszkańców ul. Krótkiej na Fugasówce, aby uregulować 
przestarzałe sprawy własnościowe. Mieszkańcy podjęli słuszną inicjatywę, aby wykorzystać 
czas i uregulować sprawy własnościowe i w przyszłości wybudować drogę. Gmina jest 
zainteresowana załatwieniem sprawy i bardzo dziękuję za pomoc. Z pewnością przyspieszy to 
budowę przyszłej drogi. Udrożnienie przepustów przekażemy do zarządcy dróg. 
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- Zainteresuję się sprawą - być może na Orliku wystarczy przeprowadzić zabiegi 
konserwacyjne, które naprawią sztuczną nawierzchnię. 

Ad. 16 
Wnioski i oświadczenia.  
 
Burmistrz MiG poinformował, że dnia 18 października 2012 r. na terenie Gminy 
Ogrodzieniec zostanie przeprowadzona przez firmę ERGUM przy współpracy z Urzędem 
Miasta i Gminy Ogrodzieniec bezpłatna zbiórka zużytych opon do utylizacji. Opony można 
będzie składać dnia 18.10.2012 r. do godziny 9.00: 
-w Ogrodzieńcu na Placu Targowym przy ul. Słowackiego 
-w Podzamczu na „parkingu” przy ul. Partyzantów 
-w Gieble przy Remizie OSP-w Ryczowie przy remizie OSP  
 
Następnie Burmistrz złożył informacje w sprawie wniosków funduszu soleckiego na 2013 rok 
oraz odbytych w tej sprawie zebraniach wiejskich i zatwierdzonych listach zadań do realizacji 
w poszczególnych sołectwach Gminy Ogrodzieniec na 2013 rok. Dla przypomnienia podał ze 
zgodnie z ustawą o funduszu soleckim w ramach funduszu sołeckiego mogą być 
dofinansowane przedsięwzięcia które są zadaniami własnymi gminy, służą poprawie 
warunków życia mieszkańców i są zgodne ze strategią rozwoju gminy. Burmistrz zapoznał 
następnie z listą zadań do realizacji w ramach funduszu sołeckiego na 2013 rok i zaznaczył, 
że złożone przez poszczególne sołectwa Gminy Ogrodzieniec wnioski - za wyjątkiem 
wniosku sołectwa Kiełkowice - zostały przyjęte do realizacji. Wniosek sołectwa Kiełkowice 
został odrzucony. Zadanie wskazane we wniosku t.j. zrobienie chodnika od skrzyżowania ul. 
Turystycznej z ul. Karlińska do remizy OSP w Kiełkowicach nie może być zrealizowane ze 
środków funduszu sołeckiego gdyż zadanie to nie jest zadaniem własnym gminy, jest to 
zadanie powiatu gdyż chodnik jest częścią drogi powiatowej i z tego powodu wniosek został 
odrzucony. 
Burmistrz zaapelował jednocześnie do sołtysów aby w przyszłym roku i latach kolejnych 
wcześniej organizować zebrania wiejskiej i składać wnioski. Gmina musi bowiem 
przestrzegać procedury i przekroczenie terminu składania wniosku lub wskazanie we wniosku 
zadania niebędącego zadaniem własnym gminy i niesłużącego poprawie warunków życia i 
niezgodnego ze strategią rozwoju gminy będzie skutkować odrzuceniem wniosku. 
 
Zgodnie z art. 24 h ust 12 ustawy o samorządzie gminnym Burmistrz MiG Ogrodzieniec 
przekazał Radzie Miejskiej w Ogrodzieńcu informacje dotyczącą oświadczeń majątkowych za 
rok 2011 złożonych na jego ręce przez Sekretarz i Skarbnika Gminy oraz kierowników 
gminnych jednostek organizacyjnych oraz osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu 
burmistrza. W wyniku dokonanej analizy oświadczeń majątkowych Burmistrz stwierdził, że 
zostały one złożone w terminie ustawowym oraz, że nie stwierdzono w nich 
nieprawidłowości.  
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Z kolei Radny Powiatowy Lech Jaros - przekazał zebranym informacje dot. składanych 
zapytań w sprawie wysokości przekazywanych środków finansowych na budowę lub remont 
dróg powiatowych w poszczególnych gminach powiatu zawierciańskiego w tym w Gminie 
Ogrodzieniec. Odczytał następnie wyciąg z protokołu z sesji rady powiatu w tej sprawie. 
(wyciągu z sesji rady powiatu załączony został do niniejszego protokołu). 
 

Ad.17 
Zamknięcie obrad. 
Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Maria 
Lipka-Stępniewska dokonała zamknięcia XXIX sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 
dziękując wszystkim obecnym za udział. 
 
Protokół sporządziła. M. Piecha     

Podpis Przewodniczącej Rady 
 
 
 


